
BO.0002.3.2022 

 

Protokół nr XLVII/2022  

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 30 marca 2022 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 13:03, a zakończono o godz. 13:57 tego samego dnia. 

 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

 

1. Otwarcie obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 



1. Otwarcie obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podziękowania dla sołtysów za wieloletnią pracę społeczną. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

- 2031; 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na lata 2022 - 2025; 

4) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka  

w Wieruszowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego w miejscowości 

Cieszęcin; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie 

jest przyznawane nauczycielom szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Wieruszów w roku 2022; 

6) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieruszów na rok 2022; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych 

udziałów w podwyższanym kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe Sp. z o. o. z siedzibą w Kaliszu;  

8) w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez  

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady  

 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników; 

9) w sprawie zmiany lokalizacji filii Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej im. 

Władysława Reymonta w Wieruszowie i zmiany statutu Miejsko – Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Władysława Reymonta w Wieruszowie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

7. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie sesji. 

 

3. Podziękowania dla sołtysów za wieloletnią pracę społeczną. 

Burmistrz Rafał Przybył, w imieniu własnym i Rady Miejskiej wręczył kwiaty i gratulacje za 

wieloletnią pracę na rzecz gminy oraz swoich miejscowości trzem sołtysom: Henrykowi 



Gajdzie (sołtysowi Cieszęcina), Wacławowi Żbikowskiemu (sołtysowi Kowalówki) oraz 

Władysławowi Kokotowi (sołtysowi Mirkowa). Całą trójkę łączy 28. rocznica pełnienia tej 

niełatwej roli. 

Sekretarz gminy, pani Alicja Ruta przedstawiła w zabawny sposób charakterystyki 

wyróżnionych sołtysów. 

Dodatkowo sołtys Wacław Żbikowski został doceniony za 50. rocznicę pracy na rzecz ochrony 

przeciwpożarowej. Specjalną statuetkę oraz słowa uznania przekazali prezes Zarządu Oddziału 

Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Wieruszowie pan Waldemar Kopacki, oraz prezes OSP  

w Cieszęcinie pan Mirosław Jankiewicz. 

Sołtysi podziękowali mieszkańcom za zaufanie oraz za wiele lat wspólnej pracy. Ciepłe słowa 

popłynęły również w kierunku burmistrzów wszystkich kadencji, radnych oraz pracowników 

Urzędu Miejskiego. 

 

4. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich  

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim  

posiedzeniu. Zabierając głos przewodnicząca Komisji poinformowała, że radni – członkowie 

Komisji pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. (opinia stanowi załącznik 

do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

- 2031, 



Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna 

Marlena Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja pozytywnie 

oceniła wprowadzone zmiany w budżecie obejmujące weryfikację przedsięwzięć na lata 2022-

2031, planowane do uzyskania dochody bieżące i majątkowe oraz kwoty spłat zaciągniętych 

kredytów i pożyczek, emisji obligacji oraz kwot związanych z obsługą długu. Planowany 

wskaźnik obsługi długu wyniesie na koniec roku 3,47 % mieszcząc się w granicach 

dopuszczalnych limitów wynikających z ustawy o finansach publicznych (12,71%). (opinia 

stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 – 2031.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na lata 2022 - 2025, 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i pytań do projektu i wobec 

ich braku poprosił Mirosława Jakubczaka – Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała 

projekt uchwały na swoim posiedzeniu. Radny Jakubczak poinformował, że Komisja uznała, 

iż podjęcie niniejszej uchwały wynika z konieczności dostosowania obowiązującego Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii do znowelizowanych ustaw regulujących zadania własne gminy w zakresie 

profilaktyki i rozwiązywania problemów uzależnień. Przygotowany program uwzględnia 

również źródła finansowania zadań planowanych w ramach programu. Źródła te nie uległy 

zmianie i stanowią je środki pochodzące z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz z tzw. opłaty „małpkowej”. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na lata 2022 - 2025.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

4) w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka  

w Wieruszowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego w miejscowości Cieszęcin, 

 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad przesłanym projektem uchwały. Wobec braku pytań 

i uwag ze strony radnych, poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji. Radny Jakubczak  

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Zaproponowane  

w uchwale zlikwidowanie oddziału przedszkolnego w Cieszęcinie spowodowane 

przeniesieniem dzieci do innych placówek na terenie Gminy Wieruszów uzyskało pozytywną 

opinię Łódzkiego Kuratora Oświaty co uzasadnia konieczność zakończenia funkcjonowania 

placówki. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Janusza Korczaka w Wieruszowie poprzez 

likwidację oddziału przedszkolnego w miejscowości Cieszęcin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane nauczycielom szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Wieruszów w roku 2022, 



Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Mirosław Jakubczak odczytał opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska do omawianego projektu. Komisja rekomenduje podjęcie 

niniejszej uchwały zmieniającej zapisy załączników nr 1 i 2 do uchwały nr XLVI/351/2022 

Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 25 lutego 2022 r., które spowodowane jest wszczęciem 

postępowania nadzorczego przez Wojewodę Łódzkiego. (opinia stanowi załącznik do 

protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane nauczycielom szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wieruszów 

w roku 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

6) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieruszów na rok 2022, 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady poprosił Mirosława Jakubczaka o przedstawienie opinii Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. Radny poinformował, że 

przygotowany program umożliwi stopniowe zmniejszanie populacji bezdomnych zwierząt. 

Pozwoli także na poprawę ich warunków życia, objęcie niezbędną pomocą lekarzy weterynarii 

oraz umożliwi zapewnienie utraconego schronienia. Opracowane program zgodnie z zapisami 

ustawy o ochronie zwierząt został zaopiniowany przez powiatowego lekarza weterynarii, 

organizacje społeczne zajmujące się ochroną zwierząt oraz dzierżawców lub zarządców 

obwodów łowieckich. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

(opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 



przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Wieruszów na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych udziałów 

w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o. o. 

w Kaliszu, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał radnych 

czy zgłaszają pytania. 

Radna Marlena Ciężka poinformowała radnych, że członkowie Komisji po zapoznaniu się  

z uzasadnieniem do projektu oraz wyjaśnieniami Tomasza Jezierskiego, Naczelnika Wydziału 

Inwestycji i Zamówień Publicznych wydali pozytywną opinię do przedmiotowego projektu 

uchwały. Zaproponowany w uchwale zamiar przekazania środków finansowych tytułem 

objęcia dodatkowych udziałów w Spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. z siedzibą 

w Kaliszu, zdaniem Komisji pozwoli na rzetelną realizację zadań związanych z oświetleniem 

ulicznym na terenie Gminy Wieruszów. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na objęcie przez Gminę Wieruszów dodatkowych udziałów  

w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o. o.  

w Kaliszu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 



 

8) w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, 

W otworzonej dyskusji radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań, w związku z czym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczącej Komisji Gospodarczej i Budżetu 

o przedstawienie opinii, którą Komisja wypracowała na swoim posiedzeniu. Radna Marlena 

Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła propozycję Burmistrza dotyczącą 

wyznaczonych miejsc do prowadzenia handlu, uwzględniając dogodną komunikację dla 

rolników i kupujących. Przedłożony projekt określa również zasady prowadzenia handlu, które 

zostały ujęte w regulaminie, stanowiące załącznik do niniejszej uchwały. (opinia stanowi 

załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

9) w sprawie zmiany lokalizacji filii Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej im. 

Władysława Reymonta w Wieruszowie i zmiany statutu Miejsko - Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Władysława Reymonta w Wieruszowie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radna 

Marlena Ciężka odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu. Komisja pozytywnie  

oceniła przeniesienie filii Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej znajdującej się w 

Wyszanowie i przeniesienie jej do budynku zlokalizowanego w Kuźnicy Skakawskiej. 

Przeniesienie nie spowoduje pogorszenia dostępności do zbiorów bibliotecznych i oferty 

kulturalnej dla mieszkańców Wyszanowa ponieważ biblioteka będzie nadal realizować 

projekty kulturalne dla jej mieszkańców. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany lokalizacji filii Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej im. Władysława Reymonta w 

Wieruszowie i zmiany statutu Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej im. Władysława 

Reymonta w Wieruszowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radny Kacper Owczarski złożył interpelację w sprawie zamontowania lamp ulicznych przy  

ul. Ogrodowej pomiędzy ul. Nową a przepompownią. 

 

6. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XLVI  sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XLVI  sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 



Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

7. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

            Głos zabrał radny Czesław Wróblewski, który poinformował, iż trwa obecnie wymiana 

linii energetycznej średniego napięcia na odcinku ulicy Wieluńskiej (od ulicy Prusa do ulicy 

Bolesławieckiej). Radny wyjaśnił, że jest to odcinek, na którym nie ma oświetlenia ulicznego, 

w związku z tym zasugerował kontakt ze Spółką Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu aby 

w porozumieniu z wykonawcą linii energetycznej ułożyć przy tej okazji linię kablową – 

oświetleniową a w przyszłości zrobić projekt. 

 

Głos zabrał radny Marcin Piluch, który poinformował o zakończeniu remontu odcinka 

drogi na ulicy Dąbrowskiego, tym samym dziękując państwu burmistrzom w imieniu swoim  

i mieszkańców. Radny w swojej wypowiedzi wniósł o rozszerzenie systemu monitoringu 

miejskiego z powodu występowania coraz częściej różnego rodzaju incydentów. 

 

O zabranie głosu poprosił radny Władysław Kokot, który zapytał o możliwość 

usytuowania wiaty przystankowej przy szkole w Mirkowie. 

 

Głos zabrał Dawid Boryczko, który zwrócił się z pytaniem do będącego na sali obrad 

prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego w Wieruszowie, pana Andrzeja Małysa. Radny zapytał 

o plany rozbudowy sieci kanalizacyjnej w miejscowości Pieczyska.  

 

Radny Piotr Niełacny podniósł temat braku podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy 

szkole podstawowej w Wyszanowie. 

 

Radny Marek Gotfryd zwrócił się z pytaniem do prezesa Andrzeja Małysa, czy istnieje 

mapa działających hydrantów na terenach wiejskich. 

 

Głos zabrał prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego w Wieruszowie pan Andrzej Małys, 

który przeszedł do udzielenia odpowiedzi na pytania radnych. Nawiązując do pytania radnego 

Boryczki, prezes poinformował, że plan rozbudowy kanalizacji w Pieczyskach przewidziany 

jest na lata 2023-2024. 

  

Odnosząc się do pytania radnego Gotfryda o mapę hydrantów, prezes wyjaśnił, że istnieje 

strona internetowa, na której zaznaczone są posesje, przy których znajdują się hydranty. Z takiej 

mapy korzysta Państwowa Powiatowa Straż Pożarna. Andrzej Małys zapewnił, że wszystkie 

Ochotnicze Straże Pożarne znajdujące się na wsiach, taką mapę dostaną. 

 

 Głos zabrał Burmistrz Rafał Przybył, który na wstępie swojej wypowiedzi podziękował 

mieszkańcom Gminy Wieruszów oraz lokalnym przedsiębiorcą za pomoc okazaną obywatelom 



Ukrainy w trudnym dla nich czasie. Podziękowania zostały także skierowane pod adresem 

radnego Piotra Niełacnego, który przy współudziale mieszkańców Wyszanowa, wziął na siebie 

ciężar zarządzania wyposażeniem obiektu, który został przeznaczony dla uchodźców  

 z Ukrainy. 

 

Odpowiadając na pytanie radnego Czesława Wróblewskiego, odnośnie przeniesienia 

infrastruktury, poinformowano iż zostanie to skonsultowane i przekazane naczelnikowi 

Wydziału Inwestycji i określone w jakim stopniu jest to możliwe, a także zostanie udzielona 

odpowiedź. 

 

Przechodząc do tematu rozszerzenia monitoringu miejskiego, o który wniósł radny Marcin 

Piluch burmistrz przyznał, że są miejsca które należy doposażyć i zintensyfikować, jednak ze 

względu na obowiązujące przepisy RODO nie wszędzie jest to możliwe. 

 

W kwestii wykonania podjazdu, o który zabiega radny Niełacny, burmistrz zapewnił, że 

zostanie on zrealizowany przy zaplanowanej modernizacji budynku szkoły.  

 

 

9. Zakończenie sesji. 

 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:57 

posiedzenie XLVII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                     Adam Śpigiel 

  

 

   


